
  

 

Referat styremøte 2017 
 

Møre & Romsdal Gjeterhundlag - MRGL 
 

 

Styremøtet (tlf.møte) fann stad den 19.12.2017 i tidsrommet mellom klokken 21.00 og 22.30. 
Følgande møtte: 

✓ Merethe Hellevik (leiar) 
✓ Andor Bjørke, skrivar (vara for Bente Bonsaksen) 
✓ Maren-Ann H. Løvold  

Møtte ikkje: 
✓ Ottar Ringstad, (melde avbud kl. 20.00) 

 

 
SAKER: 
 

SAK 1; Overskot NM 2014  
Fylgjande lag har valgt å avstå frå sin andel av overskotet fra NM 2014: 

• ISG 

• MMG 

• NRG 
 
VSG vil ha sine midlar utbetalt, og styret vedtok å betale ¼ av overskotet innan årets slutt til dette 
lokallaget, og Maren-Ann tek oppdraget. 
  

SAK 2; Gjeterhundlagssasmling Gardermoen den 13.01.2018 
Etter kort diskusjon vedtok styret å sende leiar om dette passer, og leiar vart bedt om å sjekke prisar 
på rimeleg flyreise til denne samlinga. 
 

SAK 3; Aktivitetshelg den 20-21 januar 2018 
Styret fortsatte diskusjonen om den planlagde aktivitetshelga for grasrota, det motto for 
arrangementet er: «Brobygging mellom lokallaga/kompetanseheving i gjetarhundmiljøet». 
 
Maks antall deltakarar er satt til 25 ekvipasjer, og pris pr dag, pr deltaker er sett til 400,- 
 
Tre instruktørar har meldt seg så langt, og det blir lagt ut meir info på heimesida til MRGL/facebook 
sidene til lokallaga om detaljar rundt overnatting, stad og anna rundt dette arrangementet.  
 

SAK 4; Årsmøte MRGL 
Etter kort diskusjon, bestemde styret seg for å halde årsmøtet laurdag den 10 februar klokken 14.00 
på Systra Kafe på Sjøholt. Andor tinger lokale og mat. Merethe syter for innkalling, skriv til valkomite, 
og etterspør aktivitetsplan 2018 i lokallaga. 
 

SAK 5; Spørsmål fra NSG om aktivitet i lokallaga 
NSG etterspør fylgjande: 

• Antall Kurs/kursdeltakarar i fylket 2017 

• Antall oppnådde bruksprov 

• Antall fellestreninger rundt om i fylket 
 
Styremedlemmane sjekker opp dette i sine respektive lokallag, og sender inn svar på dette til leiar på 
mail innan 04.01.2018. 



  

 

 

SAK 6; Eventuellt 
Andre ting vart ikkje diskutert på styremøtet. 
 
 
 
Etter ei kort oppsummering vart styremøte med dette heva. 
 
 
19.12.2017 
 
________________________________________________________________________________ 
Merethe Hellevik,    Andor Bjørke,    Maren-Ann Helgesen Løvold 


